
Trädgården våren 2025. 

Styrelsen beslutade i vintras att se över och åtgärda vår fina trädgård 
samt våra träd. 

En trädgårdsmästare gjorde en okulär genomgång av trädgården och 
kom in med ett anbud för beskärning och tuktning av växterna. 

Dock blev det så att styrelsen insåg att då föreningen just nu är belastad 
med avsevärda kostnader så avvaktar vi med trädgårdsprojektet tills det 
att kostnaderna har stabiliserat sig efter Ventilation och 
balkongprojekten. 

Väl mött. 

Styrelsen i BRF Smörblomman. 

 


